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§128     KS2022/57 

 
Svar på motion (S) om att kommunen ska införa frukost på 
högstadiet  

Beslut 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Motionen bifalls. Projektet införs under en prövotid, inför terminsstart vårterminen 2024 och till 
och med vårterminen 2025. Samhällsbyggnadsnämnden, i samarbete med utbildningsnämnden, 
får i uppdrag att göra en utvärdering om eventuell fortsättning, innehållande bl a skolresultat och 
arbetsmiljö, som ska ske i samband med kommunens årsredovisning för 2024. 
 

Ärendet 
Ulf Rapp (S) föreslår i motion daterad 2022-03-01 att eleverna på Bollebygdskolans högstadium 
ska erbjudas frukost. Motionären menar att forskning visat att frukost i skolan ger bättre 
skolresultat. Prestationen bland eleverna ökar samtidigt som man kan se minskat våld, skolk och 
mobbing. Personal uppskattar att så många som 50 % av högstadieeleverna inte äter frukost 
innan skolan. Äter man dessutom sällan lunchen regelbundet och på tom mage ska försöka 
prestera det som behövs för att bygga grunden för resten av sitt liv, då har man en väldigt svår 
utmaning. Kommunfullmäktige har på sammanträde 2022-03-24, § 29, remitterat motionen till 
samhällsbyggnadsnämnden för handläggning. 
  
Samhällsbyggnadsnämnden har behandlat motionssvaret på sammanträde 2022-12-12, § 215, och 
föreslår kommunfullmäktige att bifalla motionen och ge kommunstyrelsen i uppdrag att tillsätta 
en arbetsgrupp för fortsatt utredning i samverkan med berörda förvaltningar. 
  
Kommunstyrelsen har på sammanträde 2023-01-24, § 18, återremitterat ärendet till 
samhällsbyggnadsnämnden. Svaret på motionen ska kompletteras med en kostnadsuppskattning, 
som ska röra sig mellan dels en lite lägre servicenivå; att dela ut färdiga frallor/baguetter, till en 
högre servicenivå; att servera frukost och vad det skulle innebära för behov av 
personalförstärkning och kostnader kring det. 
  
Samhällsbyggnadsnämnden har svarat på återremissen på sammanträde 2023-03-20, § 
57: Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att skicka komplettering med kostnadsuppskattning till 
kommunstyrelsen; Lite lägre servicenivå beräknad kostnad 294 000 kronor per år, högre 
servicenivå beräknad kostnad är 328 125 kronor per år. 
  
Kommunstyrelsens arbetsutskott bordlade ärendet på sammanträde 2023-04-27, § 78. 
  
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet.  
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Förslag till beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen tillstyrker samhällsbyggnadsnämndens förslag om bifall till motion. Projektet 
införs under en prövotid, inför terminsstart vårterminen 2024 och till och med vårterminen 2025. 
Samhällsbyggnadsnämnden, i samarbete med utbildningsnämnden, får i uppdrag att göra 
en utvärdering om eventuell fortsättning, under våren 2025. 
  
Ledamöternas förslag till beslut 
Ulf Rapp (S) föreslår följande lydelse: Kommunstyrelsen tillstyrker samhällsbyggnadsnämndens 
förslag om bifall till motion. Projektet införs under en prövotid, inför terminsstart vårterminen 
2024 och till och med vårterminen 2025. Samhällsbyggnadsnämnden, i samarbete med 
utbildningsnämnden, får i uppdrag att göra en utvärdering om eventuell fortsättning, innehållande 
bl a skolresultat och arbetsmiljö, som ska ske i samband med kommunens årsredovisning för 
2024. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden konstaterar att det finns två förslag; dels arbetsutskottets, dels Ulf Rapps (S). 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt Ulf 
Rapps (S) förslag.  
 

Beslutsunderlag 
 §91 KSAU Svar på motion (S) om att kommunen ska införa frukost på högstadiet - 

bordlagt ärende 
 §57 SBN Motion (S) om frukost på högstadiet(SBN202264-8) 
 §18 KS Svar på motion (S) om att kommunen ska införa frukost på högstadiet 
 §215 SBN Motion (S) om frukost på högstadiet 
 Motion (S) Frukost på högstadiet, en investering för framtiden 

Skickas till 
Kommunfullmäktige 

Paragrafen är justerad 
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